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§1. Mötet öppnades av ordförande Bengt Lyngbäck 

§2. Dagordningen fastställdes 

Dagordningen fastställdes. Inga övriga frågor. 

§3. Val av sekreterare 

Gunilla Isacson valdes till sekreterare. 

§4. Val av justerare  

Till justerare valdes Klas Lionell.   

§5. Föregående möte och föregående mötesprotokoll 

Inga synpunkter lämnades på föregående mötesprotokoll.  

Protokollet lades till handlingarna. 

§6. Ärenden inför arbetsmarknadsnämndens sammanträde 

 

Yttrande över Remiss av Motion om social investeringsfond i 

Stockholms Stad 

AMN 2019-0048-1.6  

Rådet efterfrågade information om förvaltningens pågående projekt 

med medel beviljade från den sociala investeringsfonden. Inga 

övriga synpunkter på ärendet 

Förvaltningens svar: Förvaltningen påbörjade två projekt under 

2019 (Spången och Syven), samt driver sedan tidigare projekten 

SUVAS och Vux 2.0. Förvaltningen har beviljats medel och ska 

inom kort inleda två nya projekt; Hållbar etablering och Bron. 

 

Yttrande över Remiss av Motion om att öka takten för tryggare 

anställningar 

AMN 2019-0200-1.6 

Rådet ser positivt på att förvaltningen främst försöker erbjuda 

tillsvidareanställningar, men har förståelse för att behov av 

visstidsanställningar kan förekomma i kortare projekt m.m. Rådet 

har inga andra synpunkter i ärendet och lägger det till handlingarna.  

 

Yttrande över Remiss av Utkast till lagrådsremiss En 

konsultationsordning i frågor som rör det samiska folket 

AMN 2019-0292-1.6 

Rådet påpekade att funktionshinderaspekten inte nämns i remissen. 

Rådet önskade skicka med tipset att bemötandeguiden och 

piktogram kan användas som hjälpmedel i arbetet. 

  

Yttrande över Remiss av KLIVA:s delbetänkande På väg - mot 

stärkt kvalitet och likvärdighet inom Komvux för elever med 

svenska som andraspråk 

AMN 2019-0295-1.6 

Förvaltningen informerar om att remissen är föranledd av behovet 

av att utveckla SFI, bl.a. med anledning av den så kallade 
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utbildningsplikten, vilken föranleder att nya grupper kommer till 

vuxenutbildningen.  

 

Rådet önskar även i denna fråga skicka med tipset att 

bemötandeguiden och piktogram kan användas som hjälpmedel i 

arbetet. 

 

Svar på skrivelse gällande Information om arbetsmarknaden till 

deltagare inom arbetsmarknadsnämndens verksamheter 

AMN 2019-0244-1.6 

Förvaltningen informerar om att detta ses vara en viktig fråga och 

att arbetsmarknadsinformation ges till deltagare vid Jobbtorg 

Stockholm. 

 

Beslut om förändringar i delegationsordning för 

arbetsmarknadsförvaltningen 

AMN 2015-00012.01.01 

Rådet noterar att det är marginella ändringar i 

delegationsordningen, dock att fler frågor ska beslutas av 

arbetsmarknadsnämnden.  

 

Månadsrapport för juli 2019 

AMN 2018-0482-1.2.1 

Förvaltningen prognosticerar en budget i balans för förvaltningen 

som helhet. 

 

Rådet noterar att antal biståndstagare med ekonomiskt bistånd hos 

socialtjänsten har ökat.  

 

Förvaltningens svar: Kostnader för ekonomiskt bistånd har legat 

på en låg nivå i Stockholm stad, men det senast året ökat. Fler 

grupper är i behov av stöd och verksamheten inom Jobbtorg 

Stockholm har därför breddats. Förvaltningen informerar vidare att 

antal SFI-platser har minskat och platser vid vuxenutbildningen 

ökat, vilket dels beror på att tidigare SFI-elever fortsatt med studier 

inom vuxenutbildningen, dels att antalet personer som invandrat till 

Sverige minskat det senaste året.  

 

Rådet frågar om det finns en specifik koppling till arbeten inom 

kulturområdet vid matchningen av jobb.  

Förvaltningens svar: Vid matchning av jobb tas hänsyn till 

deltagarens förmåga och resurser, men någon specifik riktning mot 

kultursektorn förekommer inte.  

 

Anmälan och beslut av tjänstemän enligt delegation 

Rådet har inga frågor om de anmälda ärendena. 
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Inkomna och upprättade ärenden samt handlingar till 

arbetsmarknadsnämnden t o m 2019-08-14 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter. 

§7. Diskussion gällande rapport utvärdering av Stockholms stads 
råd för funktionshinderfrågor 

Rådet är inbjuden samråd i slutet av augusti. Frågan bordläggs 

därmed till nästa möte. 

§8. S:t Julianpriset 2019 

Rådet förde en diskussion gällande potentiella nomineringar till 

årets S:t Julianpris. 

§9. Lokalernas och handlingarnas tillgänglighet 

Utskicket av handlingarna har dessvärre inte fungerat denna gång 

för flera ledamöter, vare sig med postgången eller med e-post. 

Förvaltningen beklagar detta och ska undersöka vad som kan ha 

blivit fel. 

 

Lokalernas tillgänglighet är fortsatt god med automatiska 

dörröppnare. 

§10. Övriga frågor 

Förvaltningen informerar om att det råder ett svårt läge med 

anledning av arbetsförmedlingens omorganisation och ändrade 

arbetssätt, bland annat med nyttjande av fler externa leverantörer 

och digital service. Det har märkts konsekvenser genom att fler 

personer vänder sig till stadens medborgar- eller socialtjänstkontor. 

Hos arbetsmarknadsförvaltningen pågår ett arbete hur förvaltningen 

ska möta den grupp som finner det svårt att nyttja 

arbetsförmedlingens nya arbetssätt. 

 

Rådet lyfter risken att personer med funktionsnedsättning kan 

åsidosättas i denna förändring. Till exempel skulle 

arbetsförmedlingens service för personer med behov av 

arbetsrehabilitering undantas från förmedlingens nya arbetssätt, 

vilket inte har blivit.  

§11. Nästa möte 

Nästa möte äger rum onsdagen den 18 september 2019, (kl. 14.00 

för förmöte, rådets sammanträde kl. 15.00).  

§12. Mötet avslutades 

Ordförande tackade för deltagandet.  


